
Beszámoló 

a MHT Sopron területi Szervezete 2018. június 8.én, a Hidegvíz-völgyben tartott félévértékelő 

előadóüléséről.  

 

Ahogy azt már többször említettem, az 
erdészeti hidrológia már régóta beépült 
szervezetünk alkalmazott témái közé. Az első 
félévünket értékelő ülésünkhöz minden évben, 
kellemes természeti környezetben 
kutatóhelyükön, a görbehalmi Hidegvíz-
völgyben biztosítanak a rendezéshez helyszínt.  
 
A már megszokott, szép környezet önmagában 
is biztosítja az átlagosnál nagyobb létszámú 

társaság jó hangulatát, ez idén sem volt másképpen.  

Elnökünk Varga Ákos, röviden köszöntötte a megjelenteket és ismertette a szokásos 
félévi történéseket, a jobbára kedvező eredményeket. Közülük kiemelhetjük a 
tervezett programok teljesülését, a létszám (135 fő) megtartását, emelkedését. A jogi 
tagok száma ismét tovább emelkedett, jelenleg 29 jogi tag van. Mind ezeknek is lehet 
következménye, hogy az MHT vezetősége Horváth István tagtársunknak „Pro Aqua 
emlékérem” kitüntetést adományozott. 

A hagyományoknak megfelelően folytattuk a vízügyi „nagyjaink” életrajzi 
beszámolóját. Idén új tagtársunk, Gerencsér Edit, a Soproni Vízmű Zrt. kolléganője 
tartott rövid, de annál részletesebb beszámolót Vendl Miklós volt elnökünk életútjáról, 
részletezve annak szaktudományos és kiemelkedően eredményes fordulatait is. 

A félévzáró környezethez illő hangulatához a kiváló halászlé elkészítését Szabó 
Ádám vállalta ismét. A tárcsán sült finomságokról Heisig Judit és Hosnyánszky 
Szilvia gondoskodott. A rendezvényt még egy kidőlt száraz fa sem taudta 
megzavarni, szerencsére nem okozott kár. A jelenlévő kb. 50 főre és jó pár 
gyermekre nézve ismét megállapítható volt, hogy ezt a rendezvényt továbbra is meg 
kell tartani, ápolni kell a hagyományt. 

 

Sopron, 2018. június 11.                                       összeállította: Bódis Gábor   

 


